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TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ          EKİM       SAYI: 28

Marmara Bölgesi Oda/Borsa 
Başkanları TOBB’da Buluştu

Marmara Bölge Toplantısı, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun başkanlığında, TOBB İkiz Kuleler’de yapıldı.   

Toplantıya katılan bölge oda/borsa başkanlarına, TOBB’un çalışmalarına ilişkin 
sunumlar yapıldı. Toplantıda, sektörel, bölgesel sıkıntı ve talepler değerlendirildi.

TOBB Yönetimi Brüksel’de
Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, TOBB Yönetim Kurulu 
Üyeleri ile birlikte, ikili görüşmeler ve 
bir dizi temaslar için Brüksel’e gitti. 

Hisarcıklıoğlu ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri ilk olarak, Türkiye’nin NATO 
Daimi Temsilcisi Büyükelçi Zeki Levent 
Gümrükçü’ye hayırlı olsun ziyaretinde 
bulundu.

Daha sonra Türkiye’nin Brüksel 
Büyükelçisi Bekir Uysal’ı ziyaret 

eden TOBB Yönetim Kurulu, 
görüşmede Türkiye - Belçika 
iktisadi ve ticari ilişkileri ve TOBB 
Brüksel Temsilciliğinin faaliyetlerini 
değerlendirdi.

TOBB Heyeti daha sonra, Avrupa 
Birliği Nezdinde Türkiye Daimi 
Temsilcisi Büyükelçi Faruk Kaymakcı'yı 
ziyaret etti. Ziyarette, Gümrük Birliği 
modernizasyonu, vize, sınırda karbon 
düzenleme mekanizmasının etkileri, 
bölgesel gelişmeler ve Türkiye-AB 
ilişkilerini ele alındı.

Başkanımız, TOBB Yönetim 
Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
MSC Grubunun Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 100. Yılı 
onuruna isimlendirdiği dünyanın 
en büyük konteyner gemisi 
olan MSC Türkiye Gemisi’nin 
ilk gelişinin kutlanacağı uğrak 
törenine katıldı.

Törene; Tekirdağ Valimiz Recep 
Soytürk, 29. Dönem TBMM 
Başkanı Mustafa Şentop, Ulaştırma 
ve Altyapı Bakan Yardımcıları 
Durmuş Ünüvar, Enver İskurt, 
Tekirdağ il ve ilçe protokolü, Çorlu 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı 

İzzet Volkan, Çerkezköy TSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet 
Çetin, MSC Grup Başkanı Diego 
Aponte, Asyaport Yönetim Kurulu 
Başkanı Ahmet Soyuer, Asyaport 
Yönetim Kurulu Üyeleri Emre 
Soyuer, ve Ela Soyuer Aponte 
katılım sağladı.

Günay yaptığı açıklamada: “İlk 
seferini Asyaport Limanımızdan 
gerçekleştirecek olan 400 metre 
uzunluğundaki MSC Türkiye 
konteyner gemisinin Tekirdağ’ımız 
ile ülkemiz ithalat ve ihracatına 
hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum.” 
ifadelerini kullandı.

Dünyanın En Büyük Konteyner 
Gemisi MSC Türkiye, Tekirdağ’da
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Başkanımız Cengiz Günay “Trakya’nın Verimli KOBİ’leri Teknik Destek 
Projesi” kapsamında “Fransa-İsviçre Teknik Gezi Programı”nda yer alan 
Avrupa'nın En Büyük Kentsel Planlama ve Çevre Ajansı olan “Paris Bölge 
Enstitüsü”nü ziyaret etti. 

Günay, Paris’te bulunan L’Institut Paris Region’da kurum yetkilileri Vincent 
Gollain ve Nicolas Bauquet ile bir araya gelerek, kalkınma, inovasyon ve  
sürdürülebilir yatırım konularındaki çalışmaları hakkında bilgiler aldı.

Başkanımız Cengiz Günay, “Trakya’nın Verimli 
KOBİ’leri Teknik Destek Projesi” kapsamında 

“Paris Bölge Enstitüsü”nü ziyaret etti
Yönetim Kurulu Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, Trakya 
Kalkınma Ajansı tarafından yürütülen Avrupa Birliği Projesi kapsamında, Paris 
Ticaret ve Sanayi Odası'nı ziyaret ederek, iki ülke arasındaki işbirliği ve ticaret 
olanaklarını istişare etti. 

Avrupa Birliği Projesi kapsamında Paris 
Ticaret ve Sanayi Odası Ziyaret Edildi

Başkanımız Cengiz Günay, Fransa ziyaretlerimiz kapsamında Lyon Ticaret ve 
Sanayi Odası'nı ziyaret etti. 

Günay yaptığı açıklamada: “Ziyaretimizde Lyon Ticaret ve Sanayi Odası'nın 
hizmetlerine dair bilgiler aldık. Misafirperver karşılamaları için Lyon Ticaret ve 
Sanayi Odası heyetine teşekkür ederim.” dedi.

Avrupa Birliği Projesi kapsamında Paris 
Ticaret ve Sanayi Odası Ziyaret Edildi

Turizmde erken rezervasyon 
dönemi aralık ayına çekildi

Türkiye Seyahat Acentaları 
Birliği (TÜRSAB) Yönetim 
Kurulu Başkanı Firuz 
Bağlıkaya, yılbaşından 
sonra olan erken 
rezervasyon dönemini aralık 
ayına çektiklerini söyledi.

Türkiye Seyahat Acentaları 
Birliği (TÜRSAB) 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Firuz Bağlıkaya, turizm 
rakamlarının sektör 
paydaşlarını mutlu ettiğini 
belirtti.

Türkiye'nin önemli bir turizm 
ülkesi olduğunu vurgulayan 
Bağlıkaya, turizmi 12 aya 
yaymak, turist sayısını da 
60-70 milyonlara yükseltmek 
için alternatif turizm 
destinasyonlarının daha fazla 
ön plana çıkması gerektiğini 
dile getirdi.

Turizmde rekor yılı olan 
2019'un rakamlarının bu 
yıl aşıldığını hatırlatan 
Bağlıkaya, "Bu yılı 
saymazsak 3 senedir turizm 
sektörü çok sıkıntılı dönemler 
geçirdi. Başından itibaren 
gittiğimiz fuarlarda ve 
turizm etkinliklerinde 2023 

sezonunun iyi geçeceği belli 
oluyordu." dedi.

Bağlıkaya, dünya genelinde 
turizm hareketinde çok ciddi 
artış yaşandığını aktararak, 
Kovid-19 salgınının da 
etkisiyle insanların seyahate 
daha fazla önem verdiğini 
kaydetti.

Türkiye'de de seyahatin 
arttığına, iç pazarın daha da 
hareketlendiğine işaret eden 
Bağlıkaya, "Önümüzdeki 
yıllarda çok daha iyi sezonlar 
bekliyoruz. Cumhuriyet'in 
100. yılında rekorla 
bitireceğiz inşallah, bundan 
sonra da rekorlar ekleyerek 
yolumuza devam edeceğiz." 
diye konuştu.

Antalya'nın turizmde marka 
şehirlerden olduğuna değinen 
Bağlıkaya, "Antalya'da 
yıl sonu itibarıyla 16 
milyon turist hedefi var. 
Önümüzdeki yıllarda bu 
seneninkinden daha iyi 
performans bekliyoruz. 
Antalya doğası, kültürü, 
denizi, gastronomisiyle 
önemli bir destinasyon." 
değerlendirmesinde bulundu.

Bağlıkaya, 
turizm 
gelirlerinin 
de iyi 
noktada 
olduğunu 
anlattı.

Kişi başı 
geliri 1000 
doların 
üzerine çekmenin, 50-60 
milyon turist alan ülkelerde 
oldukça zor olduğunu ifade 
eden Bağlıkaya, "Turizminde 
9-10 günlük kalış ortalamaları 
olan yerlerde 850-900 dolar 
iyi rakamlardır, bizim 
de bu konuda başarılı 
ivme yakaladığımızı 
söyleyebilirim." dedi.

Firüz Bağlıkaya, yerli 
turist için yılbaşında erken 
rezervasyon kampanyaları 
başlatarak, vatandaşın uygun 
imkanlarda tatil yapmasını 
sağladıklarını kaydetti.

Bu yıl erken rezervasyon 
kampanyasını aralığın ilk 
haftasında başlatacaklarını 
belirten Bağlıkaya, şunları 
söyledi: "Vatandaşlarımıza 

tavsiyemiz, seyahatinizi 
erken planlar ve alırsanız, çok 
uygun fiyatlarda, istediğiniz 
yerde ve istediğiniz zamanda 
tatil yapma şansınız 
olur. Türkiye önemli bir 
turizm ülkesi, bir pazar 
kapansa, 2-3 pazar yeniden 
açılıyor. Türkiye'nin turizm 
rakamlarının düşmesi 
söz konusu değil. Çünkü 
alternatif pazarlarımız çok 
fazla, çok değişik yerlerden 
turist kabul eden bir ülkeyiz. 
Onun için vatandaşlarımızın 
çok erken davranması lazım. 
Yılbaşından sonra olan erken 
rezervasyonları aralık başına 
çektik."

Konaklama tesislerinin 
pazarlara göre kontenjanlarını 
ayırdığını anlatan Bağlıkaya, 

sadece Türkiye pazarı 
için değil, her otelin kendi 
stratejisine göre İngiltere, 
Almanya, yerli turist gibi 
her pazara yönelik belli bir 
kontenjan belirlediğini dile 
getirdi.

Bağlıkaya, yerli turiste, 
iç turizm için ayrılan 
kontenjanlar dolmadan 
erkenden tatil planlarını 
yapıp, tatillerini satın 
almalarını tavsiye etti.

Geçen yıl erken rezervasyon 
döneminin hareketli geçtiğini 
anımsatan Bağlıkaya, bu 
yıl da aynı hareketliliği 
beklediklerini sözlerine 
ekledi.

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay “Trakya’nın Verimli 
KOBİ’leri Teknik Destek Projesi” kapsamında yer alan Fransa 
Sanayi ve İş İnsanları Derneği ziyaretine katılım sağladı.

Endüstride İnovasyon ve Rekabetçilik için Uluslararası Yaklaşımlar, 
Fransa-Türkiye Perspektifi ve Endüstride Karbonsuzlaştırma 
Uygulamaları konularında uzmanlar sunum gerçekleştirdi. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz 
Günay, “Trakya’nın Verimli KOBİ’leri 
Teknik Destek Projesi” kapsamında 
yer alan Fransa Sanayi ve İş İnsanları 
Derneği ziyaretine katılım sağladı Paris ziyaretimiz sırasında T. C Fransa Büyükelçimizi ziyaret etti.  

Günay yaptığı açıklamada: “Nazik ev sahipliğinden dolayı değerli Büyükelçimiz Yunus 
Demirer e teşekkür ederim.” dedi.

Başkanımız Cengiz Günay, Paris 
Ziyaretimiz Sırasında T. C Fransa 
Büyükelçimizi Ziyaret Etti

Başkanımız Cengiz Günay, Cumhuriyetin 
100. Yılı ve Türkiye-Belçika İşgücü Anlaşmasının 

Yıldönümü Konferansına Katıldı
Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile birlikte Belçika’nın başkenti 
Brüksel’de, Türkiye Brüksel Büyükelçiliği ve Egmont Uluslararası İlişkiler Kraliyet 
Enstitüsü tarafından düzenlenen "Cumhuriyetimizin 100. ve Türkiye-Belçika İşgücü 
Anlaşmasının İmzalanışının 60. Yıldönümü Konferansı"na katıldı. 

Hisarcıklıoğlu konferansa ilişkin değerlendirmesinde, Türkiye ekonomisindeki değişim, 
tarihsel süreç ve Türkiye - AB ilişkilerine dair geniş bir ufuk turu yaptıklarını söyledi

Elektrikte tüketim 
miktarları değişmedi
Enerji Piyasası Düzenleme 
Kurumunca (EPDK) elektrikte 
mesken, tarımsal sulama ve diğer 
tüketici gruplarına yönelik son 
kaynak tedarik tarifesi tüketim 
miktarları 2024’te de aynı şekilde 
uygulanacak.

EPDK’nın konuya ilişkin kararı, 
Resmi Gazete’de yayımlandı. 

EPDK, ilgili tebliğde yer alan ve 
1 Ocak 2019’dan itibaren 1.0938 
olarak uygulanan enerji tedarik 
maliyeti dışındaki diğer tüm 
maliyetler ile makul kâr dikkate 
alınarak belirlenen katsayıyı da 
(KBK) sabit tuttu. kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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Emlak için 100 saat, ikinci el taşıt ticareti için ise 35 saat olarak tasarlanan 
eğitimler online ortamda ücretsiz olarak sunulacak. 

Detaylı bilgi için; https://uzmanlik.com/ adresini ziyaret edebilirsiniz.

Emlak ve İkinci El Taşıt Ticareti İçin 
Mesleki Uzmanlık Eğitimleri Başladı

Yönetim Kurulu Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, İsviçre’de ki temasları kapsamında T.C. Cenevre 
Başkonsolosu İpek Zeytinoğlu Özkan’ı ziyaret ederek, AB 
Projemiz hakkında kendilerine bilgiler verdi.

Günay, Nazik ev sahipliğinden dolayı değerli Başkonsolosumuza 
teşekkür etti. 

Başkanımız Cengiz Günay, T.C. 
Cenevre Başkonsolosu İpek 
Zeytinoğlu Özkan ile Bir Araya Geldi

Trakya Oda Başkanlarından 
MSC’ye Ziyaret

Başkanımız Cengiz Günay, Trakya Oda Başkanları ve Trakya Kalkınma Ajansı Genel 
Sekreteri Mahmut Şahin, İsviçre'nin Cenevre kentindeki MSC Group'u ziyaret ederek, MSC 
Group Başkanı Diego Aponte  ve Eşi Ela Soyuer Aponte ile bir araya geldiler. 

Trakya Oda Başkanları’ndan MSC’ye Ziyaret Kaliteli ayakkabı, ihracatta 
katma değeri artırdı

Cihaz desteği, satışları 
yüzde 20 artıracak
Yükseköğretim Öğrencilerine 
Teknolojik Cihaz Ve İnternet 
Desteği Verilmesine İlişkin 
Karar’ın Resmi Gazete'de 
yayımlanmasıyla birlikte gözler, 
1 Kasım itibarıyla yürürlüğe 
girecek kararın sektör için olası 
etkilerine çevrildi.

Mobil İletişim Araçları ve 
Bilgi Teknolojileri İş İnsanları 
Derneği (MOBİSAD) Başkanı 
Mustafa Kemal Turnacı, 
üniversite öğrencilerine cep 
telefonu ve bilgisayar desteğine 
ilişkin kararı değerlendirirken, 
"Uygulama ve esasların 
belli olması, üreticilerin stok 
seviyelerinin uygun olması 
durumunda gençler hızlı 
şekilde aksiyon alacaktır. 
Başta ihtiyaçlarını erteleyenler 
olmak üzere hak sahibi olan 
gençlerin yüzde 20'sinin 
hızlı şekilde alım yapacağını 
tahmin ediyoruz, yüzde 30'a 
da ulaşabilir. Toplam cihaza 
yansıması ise yüzde 20 artış 
şeklinde olur." dedi.

"Yükseköğretim Öğrencilerine 
Teknolojik Cihaz Ve İnternet 
Desteği Verilmesine İlişkin 
Karar"ın Resmi Gazete'de 
yayımlanmasıyla birlikte gözler, 
1 Kasım itibarıyla yürürlüğe 
girecek kararın sektör için olası 
etkilerine çevrildi.

Söz konusu düzenleme 
çerçevesinde, satın alma 
tarihi itibarıyla 26 yaşından 
gün almamış yükseköğretim 
öğrencileri, satış fiyatı 9 bin 500 
lirayı aşmayan mobil telefon 
ile bilgisayar cihazları için bir 
defaya mahsus olmak üzere 
5 bin 500 lira olan destekten 
faydalanabilecek.

Hem karar içeriği hem 
de kararın tüketicilere ve 
ekonomiye getireceği faydaya 
ilişkin MOBİSAD Başkanı 
Mustafa Kemal Turnacı, 
sektörün ve gençlerin, kararın 
bir an önce yürürlüğe girmesini 
beklediğini söyledi.

Gençlerin bu türden cihaz 

alımlarını ertelediğini belirten 
Turnacı, şöyle devam etti: 
"Konuyu ilk MOBİSAD olarak 
biz dile getirdik. Özellikle 
öğrenciler için bir indirim 
talebimiz olmuştu, talebimiz 
karşılık bulduğu için çok 
teşekkür ederiz. Arzu ederdik 
ki tabii destek rakamları daha 
yüksek olsun ama bu haliyle 
de baktığımızda 9 bin 500 
TL'ye kadar olan cihazlar 
zaten Türkiye'de toplam 
satılan cihazların yüzde 57'sini 
kapsıyor. Karar, insanların 
teknolojiye kolay ulaşmasına 
önemli katkı sağlayacak diye 
düşünüyorum, dolayısıyla bu 
kararı olumlu görüp teşekkür 
ediyoruz. Vergi indirimi 
ya da teşviklerle insanların 
teknolojiye erişiminin 
kolaylaşmasını destekliyoruz. 
Cep telefonuna olan ihtiyaç 
her geçen gün artıyor. Genç 
nüfusla birlikte talebin, buna 
paralel şekilde de satışların 
arttığı bir ürün segmentinden 
bahsediyoruz ama yurt dışı ile 
Türkiye'deki fiyat makasının 
açık olması, zaman zaman 
maalesef insanları yurt dışından 
alımlara ya da kayıt dışına 
yöneltiyor. Kasım başında 
kararın yürürlüğe girmesi, 
uygulama ve esasların belli 
olması, üreticilerin stok 
seviyelerinin uygun olması 
durumunda karar cihaz 
satışlarına çok olumlu yansır. 
Başta ihtiyaçlarını erteleyenler 
olmak üzere hak sahibi olan 
gençlerin yüzde 20'sinin 
hızlı şekilde alım yapacağını 
tahmin ediyoruz, yüzde 30'a 
da ulaşabilir. Toplam cihaza 
yansıması ise yüzde 20 artış 
şeklinde olur." dedi.

Turnacı, bu yıl 12 milyon ila 
12 milyon 500 bin adet telefon 
satılacağını öngördüklerini, 
projenin hayata geçmesinin 
ardından üretici firmaların 
da talebi karşılayabilmesi 
durumunda yıl sonunda 
yaklaşık 14 milyon civarında 
satış rakamı yakalanabileceğini 
bildirdi.

Diğer alımların zamana 
yayılarak yapılmasını 
beklediklerini söyleyen Turnacı, 
her ne kadar bekledikleri 
rakamlar bunlar olsa da 
uygulamanın parametrelerinin 
çok önemli olduğunu, bunların 
belirlenmesinin de satış 
verilerinde etkili olacağını ifade 
etti.

"CEP TELEFONU DAHİL 
TÜM TEKNOLOJİK 
CİHAZLARDA TAKSİT 
SAYISI FİYAT BAĞIMSIZ 
12 OLMALI"
 
Turnacı, üst segment cihazlarda 
da benzer bir uygulamanın 
ekonomiye önemli katkı 
sağlayacağını dile getirdi.

Her zaman cep telefonuna, 
teknolojiye erişimin 
kolaylaştırılması gerektiğini 
savunduklarını belirten 
Turnacı, şunları kaydetti: 
"Üst segment cihazlara da 
toplumun tüm kesimlerine 
de buna benzer indirimlerin 
yapılmasını arzu ediyoruz 
ama vergi indirimi mümkün 
olmasa bile özellikle taksit 
kısıtlamasının esnemesi çok 
önemli. Taksit kısıtlamasının 
esnemesi, sektöre de nefes 
aldırır, vatandaşların da istediği 
teknolojiye kolay ulaşmasını 
sağlar. Cep telefonu dahil tüm 
teknolojik cihazlarda taksit 
sayısı fiyat bağımsız 12 olmalı. 
Bunun ekonomik etkisine 
bakacak olursak, 3 milyon 
adet klonlanan cihaz var, 1,5 
milyon seviyesinde de yolcu 
beraberinde cihaz geldiğini 
düşüyoruz, 4,5 milyon cihaz 
şu an farklı şekillerde tedarik 
ediliyor. Bugün ülkemizde bu 
cihazlar daha kolay, taksitle 
alınsa bu 4,5 milyon cihazın 
en az 2,5 milyon 3 milyonu 
ülkemizden tedarik edilir. Bu 
durum hem vergi gelirini artırır 
hem de sektöre ciddi katkı 
sağlar, vatandaşlar da alternatif 
kanallarda mağduriyet yaşamak 
yerine güvenilir ve bildikleri 
yerden ürün satın alırlar."

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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Başkanımızla Bir Kez 
Daha Gurur Duyduk

TOBB Başkanımzın başarısından duyduğu mutluluğu dile getiren 
Başkanımız, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay: “Dünya 
Odalar Federasyonu Başkanlığı’na seçilen kıymetli TOBB Başkanımız 
Sayın M.Rifat Hisarcıklıoğlu'nu tebrik ediyor, yeni görevinde başarılar 
diliyorum. Uluslararası platformlarda ülkemizi ve iş dünyamızı en iyi 
şekilde temsil etmenin onurunu ve gururunu bizlere yaşattığı için de 
değerli Başkanımıza teşekkür ediyorum.”dedi.

Beyaz eşyada ihracat 
hedefinin anahtarı iç pazar

Türkiye Beyaz Eşya Sanayicileri 
Derneği (TÜRKBESD), beyaz 
eşya sektörünün 2023'ün 9 ayına 
ilişkin sonuçlarını düzenlediği basın 
toplantısında değerlendirdi.

 Dernek, İthalatçı ve üretici 
firmalardan oluşan yerli ve 
uluslararası üye şirketleriyle (Arçelik, 
BSH, Dyson, Electrolux, Groupe 
SEB, Haier Europe, LG, Miele, Vestel 
) Türkiye’de beyaz eşya ve küçük 
ev aletleri sektörünün yüzde 90’ını 
temsil ediyor.

Toplantıda verilen bilgiye göre, 
2023’ün 9 ayında, 6 ana üründe yurt 
içi satışlar geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 18 arttı. TÜRKBESD’e 
üye firmaların ihracatları ise bu 
dönemde yüzde 12 düşüş gösterdi.

Yılın 9 ayında altı ana üründe ihracat 
ve iç satışlardan oluşan toplam 
satışlar yaklaşık 24 milyon adet 
olarak gerçekleşti ve geçen yılın 
aynı dönemine göre yüzde 4 azaldı. 
Üretim miktarı da bu dönemde yüzde 
1 geriledi.

 "İSTİHDAMI KORUMA ÇABASI 
İÇİNDEYİZ"

 Toplantıda konuşan TÜRKBESD 
Başkanı Gökhan Sığın, beyaz eşya 
sektörü olarak küresel konjonktür 
sebebiyle ihracat daralması ile karşı 
karşıya kalınan bu dönemde üretim 
hacmi ve istihdamı koruma çabası 

içerisinde olduklarını belirtti.

Türkiye'nin, 2028 için 400 milyar 
dolarlık ihracat hedefi koyduğunu 
hatırlatan Sığın, "Biz de beyaz eşya 
sektörü olarak bu hedefe önemli bir 
katkı sağlayacağımıza inanıyoruz. 
Ayrıca yeşil ve dijital dönüşümü 
de odağına alan yeni Orta Vadeli 
Program'ı yer verilen düzenleme ve 
teşvikleri memnuniyetle karşıladık. 
Ülkemizin kalkınması için gerekli 
olan yeşil dönüşümün teşvik edilmesi 
kaynakların sanayiye dönmesi 
rekabetçiliğimizi güçlendirecektir." 
ifadelerini kullandı.

Çalışmalarının Türkiye'nin ihracat 
hedefine de katkı sunacağını 
aktaran Sığın, şunları kaydetti: 
"Beyaz eşya sektöründe hacim 
aynı zamanda istihdam demektir. 
Büyüme süreklilik arz ettikçe 
istihdam da korunmuş olacaktır. 
Üretim hacmimizi ve istihdamımızı 
koruma çabası içerisinde, ülkemize 
katma değer sağlamaya devam 
ediyoruz. İhracattaki azalmanın 
üretim üzerine negatif etki yapmasını 
engellemenin yolu iç pazarın 
kaldıraç etkisinden faydalanmaktır. 
İhracattaki düşüşü bu zamana kadar 
iç satışlar büyük oranda dengeledi. 
Böylece üretim ve istihdam yapımızı 
koruyabildik. Gelinen noktada 
tüketimi kısmaya yönelik; kredi 
kartı taksit sayılarının azaltılması, 
kredi faiz ve komisyon oranlarının 
yükseltilmesi gibi uygulamalar 

bulunduğunu gözlemliyoruz. 
Bunların yaygınlaştırılması, 
sektörümüzün bu yıl itici gücü olan 
iç piyasa dinamizmini etkileyerek 
üretim ve istihdam dengemizi riske 
atabilecektir."

"CUMHURİYETİMİZİN İLK 
YÜZYILI BOYUNCA ÜLKEMİZİN 
YANINDA OLDUK VE OLMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ"

Sığın, Türk beyaz eşya sanayisinin 
1950’lerde montaj sanayi ile başlayan 
serüveninin bugün küresel alanda 
rekabet edebilir hale geldiğine 
dikkati çekerek, "Türkiye, beyaz 
eşya üretiminde Avrupa'nın en 
büyük, dünyanın ise ikinci en büyük 
üretim üssü konumunda. Bu başarı, 
ülkemizin endüstriyel potansiyelini ve 
rekabet gücünü ortaya koyan önemli 
bir gösterge." diye konuştu.

Sığın, beyaz eşya sanayisinin 
Cumhuriyet'in 100 yıllık 
yolculuğunda önemli bir gelişim ve 
dönüşüm göstererek büyük bir başarı 
hikayesi yazdığını belirterek, "Sanayi 
ve istihdamın yanı sıra toplumsal 
kalkınmaya destek olmanın gururunu 
da taşıyoruz. Cumhuriyetimizin 
ilk yüz yılında eğitimden 
toplumsal cinsiyet eşitliğine, spor 
faaliyetlerinden doğal afetlere kadar 
her alanda ülkemiz bize nerede, ne 
zaman ihtiyaç duyduysa sektör olarak 
mutlaka orada, ülkemizin yanında 
olduk ve olmaya devam edeceğiz." 
dedi.

TÜRKBESD Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Fatih Özkadı da ekim 
itibarıyla başlayan Sınırda Karbon 
Düzenleme Mekanizması (SKDM) 
geçişini değerlendirdi.

TÜRKBESD Başkanı Sığın, ihracattaki azalmanın üretim üzerine negatif etki 
yapmasını engellemenin yolunun iç pazarın kaldıraç etkisinden faydalanmak 
olduğunu söyledi.

Kaliteli ayakkabı, ihracatta 
katma değeri artırdı

Türkiye Ayakkabı Sanayicileri Derneği 
Başkanı Berke İçten, sektörün yılın 9 
ayında ihracatta adet bazında düşüş 
yaşanmasına karşın gelirini artırdığını 
söyledi.

İçten, 26-29 Ekim'de düzenlenen 
"Nobel MASTER SHOES Ayakkabı 
ve Çanta Moda Fuarı"nın açılışı için 
geldiği Konya'da Konya'nın ayakkabı 
üretiminde ülkede üçüncü sırada yer 
aldığını, 35 milyon dolar ihracatla 
ekonomiye katkı verdiğini anlattı.

Konya'daki fuarın da ihracata katkı 
sağlayacağına dikkati çeken İçten, uzun 
yıllar sonra yapılan bu organizasyonun 
yeni pazarları beraberinde getireceğini 
bildirdi.

İHRACATIMIZ YAKLAŞIK 920 
MİLYON DOLAR SEVİYESİNDE

İçten, Avrupa'da ve global pazarlarda 
durgunluk etkisiyle gerilemenin 
olduğuna işaret ederek, şöyle konuştu:

"Her türlü sıkıntıya rağmen ayakkabı 
sektöründe yılın 9 aylık verilerine göre 
adetsel bazda bir miktar ihracatımızda 
düşüş olmakla beraber değer bazında 
halen artıdayız. Önceki seneye göre 
yüzde 3-4 oranlarında da olsa değer 

bazında artış olduğunu söyleyebiliriz. 
Bu ucuz ayakkabıdan ziyade katma 
değerli, kilo başı daha yüksek ürünlerin 
ihracatını başarabilmişiz. ihracatımız 
yaklaşık 920 milyon dolar seviyesinde."

GLOBAL MARKALAR 
ÜRETİMDE ETKİNLİĞİNİ 
ARTIRIYOR

Türkiye'nin ayakkabıda üretim 
kapasitesinin 550 milyon çift olduğuna 
değinen İçten, şunları kaydetti:

"Bu üretim kapasitemizle Avrupa'nın 
en büyük, dünyanın da 6'ıncı üretim 
merkeziyiz. Üretim kapasitemizin 
yaklaşık 380 milyon çiftini de ihraç 
eden ülke pozisyonundayız. Bu 
rakamın 2024'te artışa geçeceğini umut 
ediyoruz. Global markaların şu anda 
Türkiye'ye yeni yatırımları var. Bir 
spor ayakkabı firması, Türkiye'deki 
üretimini günlük 7 bin çiftlere kadar 
çıkardı. Avrupa merkezli bir başka 
global spor markası da Türkiye'de 
üretim yapmak için girişimde 
bulunuyor." ifadesini kullandı.
 
İçten, sektörün istihdamının 350 bin 
olduğunu sözlerine ekledi.

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/ kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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Ziraat Bankası Genel Müdür Yardımcısı Süleyman Yalçın, Trakya Bölge Başkanı 
Murat Öztürk ve Bölge Satış Performans Yöneticisi Muhammed Ceylan, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Cengiz Günay ve Yönetim Kurulumuzu ziyaret ettiler.

Ziyarette reel sektör ile finansal sektörle alakalı bir çok konu görüşüldü ve bilgi 
alışverişinde bulunuldu.

Değerli Müdürlerimize nazik ziyaretlerinden dolayı teşekkür ediyoruz.

Ziraat Bankası’ndan Kurumumuza Ziyaret 

Teknopark Yönetim Kurulu Toplantısı, NKÜ Rektörümüz Prof. Dr. Mümin 
Şahin Başkanlığında, Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, Çorlu 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı İzzet Volkan, Çerkezköy TSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Ahmet Çetin. Tekirdağ Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Osman Sarı ve Tekirdağ BB Genel Sekreteri Fatih Ünsal'ın 
katılımlarıyla gerçekleşti.

Toplantıda gündem maddeleri görüşülerek karara bağlandı.

Teknopark Yönetim Kurulu 
Toplantısı Gerçekleşti

Başkanımız Cengiz Günay, Ankara AFAD Bağışçı İdaresi Başkanı 
Recep Erol’u makamında ziyaret etti.

Başkanımız Cengiz Günay’dan 
Recep Erol’a Ziyaret Türkiye Emekli Subaylar Derneği Tekirdağ Şube Başkanı Em. Top. Kur. Alb. Recep 

Yıldız, Em. İs. Alb. Refik Akdemir ve Em. Top. Alb. Ali Bolat'ı Yönetim Kurulu Üyemiz 
Ercan Kısa ile birlikte kurumumuzda ağırladı

TESUD’tan Kurumumuza Ziyaret
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Sanayi ortamının geliştirilmesine 
82.2 milyar lira harcanacak

Üretim ve yatırım ortamının 
iyileştirilmesi, yüksek 
katma değerli üretimin 
artırılması, rekabet gücü 
yüksek, sürdürülebilir bir 
yapı oluşturulması için 
2024 bütçesinden yaklaşık 
82,2 milyar lira ödenek 
kullanılacak.

2024 yılı Merkezi Yönetim 
Bütçe Kanun Teklifi'ne 
göre, imalat sanayisinin 
gayrisafi yurt içi hasıla 
(GSYH) içindeki payı, imalat 
sanayi ihracatı, orta-yüksek 
teknolojili ürünlerin bunun 
içindeki payı, uluslararası 
doğrudan yatırım girişi gibi 
alanlarda program hedefleri 
belirlendi.

Sanayinin geliştirilmesi, 
üretim ve yatırımların 
desteklenmesi kapsamında 
hedeflere ulaşılması için 
bütçeden 82 milyar 181 
milyon lira kaynak ayrıldı.

Bu çerçevede, imalat 
sanayisinin GSYH içindeki 
payının gelecek yıl yüzde 21,1 
ve ihracatının da 252,3 milyar 
dolar olması bekleniyor.

Orta-yüksek teknolojili 
ürünlerin imalat sanayi 
ihracatı içindeki payının 
2024'te yüzde 38 ve yüksek 
teknolojili ürünlerin payının 
da yüzde 3,9 seviyesinde 
gerçekleşmesi hedefleniyor.

Bu dönemde, Türkiye'ye 
17,9 milyar dolar uluslararası 
doğrudan yatırım girişinin 
olması öngörülüyor.

YERLİ PATENT 
BAŞVURU SAYISINDA 
BEKLENTİ YÜZDE 56

Sınai mülkiyet bilincini 
toplumun bütün 
kesimlerinde artırarak, 
bu hakların korunması ve 
ticarileştirilmesine hizmet 
ederek teknolojik ilerlemeye 
ve yenilik faaliyetlerinin 
artırılmasına katkı sağlamak 
amacıyla da bütçeden 
yaklaşık 512 milyon lira 
ödenek ayrıldı.

Bu kapsamda, 2024'te 
yerli patent başvurularında 
Türkiye'nin dünya 
sıralamasında 10'uncu 

basamakta yer alması 
hedefleniyor. Türkiye 
kaynaklı uluslararası patent 
başvuru sayısı bazında 
ülkenin dünyadaki yerinin 
üst sıralara çıkmasının 
yenilikçilik kapasitesinin 
artışına katkı sağlayacağı 
öngörülüyor.

Milli teknolojilerin 
geliştirilmesi ve 
yerlileştirilmesi çalışmaları 
kapsamında yerli patent 
başvuru sayısının toplam 
başvuru sayısı içerisindeki 
payının artmasının 
Türkiye'nin yenilik ve 
teknolojik olarak ilerlemesine 
de katkı vermesi planlanıyor.

Yıl sonu gerçekleşme tahmini 
yüzde 55 olan yerli patent 
başvurularının toplam 
başvurular içindeki payının 
gelecek yıl yüzde 56'ya 
yükselmesi bekleniyor.

Gelecek yıl uzay ve havacılık 
faaliyetlerine ise 4 milyar 
83 milyon liralık kaynak 
ayrılması hedefleniyor.

Sahte İlan Tedbirleri Yürürlüğe Girdi
Ticaret Bakanlığı'nın, 
gayrimenkul ve ikinci el 
taşıt satışlarında sahte 
ilanlarla spekülatif fiyat 
oluşumlarını engellemek 
amacıyla getirdiği ilan 
yasağının uygulanması 
başladı.

Bakanlık, internet sitelerinde 
gerçeği yansıtmayan, fiyat 
şişirmeleri ve aldatmacaları 
içeren ilanlar yoluyla taşınmaz 
ve ikinci el motorlu kara taşıtı 
ticaretinde vatandaşların 
mağdur edildiğinin 
gözlemlenmesi üzerine 
bazı kararlar almıştı. Resmi 
Gazete'nin 31 Ağustos 2023 
tarihli sayısında yayımlanan 
düzenlemelerle taşınmaz 
ticareti ve ikinci el motorlu 
kara taşıtlarının ticaretine 
ilişkin yönetmeliklerde 
değişiklik yapılmış, 2 aylık da 
geçiş süreci tanınmıştı.

Bu değişikliklerle ilan 
sitelerinde açık kimliğini 
gizleyerek sahte hesaplar 
üzerinden ilan verilmesinin 
engellenmesi amaçlandı.

Buna göre, kişinin kendisine, 
eşine, birinci ve ikinci derece 
kan hısımlarına ait olmayan 
ya da sahibi tarafından 
yetkilendirilmeyen taşınmaz 
veya taşıtın ilana konulması 1 
Kasım'dan itibaren yasaklandı.

Bununla birlikte, emlak 
komisyoncuları ve oto 

galericileri, sahip oldukları 
yetki belgeleriyle doğrulama 
yaparak, satışına yetkili 
oldukları taşıtı veya taşınmazı 
ilana koyabilecek.

İLAN SİTELERİNE 
YÜKÜMLÜLÜK

Düzenlemeyle ilan sitelerine 
de üyelikten veya ilanın 
yayımlanmasından önce 
ikinci el taşıtın 
veya taşınmazın 
ilanına yetkili 
olunduğuna dair 
doğrulama yapma 
yükümlülüğü 
getirildi.

Böylece, tüketici 
mağduriyetine 
yol açabilen 
sahte ilanların 
engellenmesi, spekülatif fiyat 
artışlarının önlenmesi ve 
ilan sitelerinde yer alan bilgi 
kirliliğinin önüne geçilmesi 
hedefleniyor. Düzenlemeler 
uyarınca, mevzuata aykırı 
davrananlar hakkında her bir 
aykırılık için 10 bin liradan 
100 bin liraya kadar idari para 
cezası uygulanacak.

E-DEVLET İLE KİMLİK 
DOĞRULAMASI 
GEREKECEK

Motorlu Araç Satıcıları 
Federasyonu Genel Başkanı 
Aydın Erkoç, düzenlemeyle, 
ilan siteleri üzerinden 

yapılacak gayrimenkul ve 
araç satışlarında e-Devlet'ten 
kimlik doğrulaması 
gerekeceğini söyledi. Erkoç, 
"İlanın yayımlanmasından 
önce ilana konu ikinci el 
motorlu kara taşıtının veya 
taşınmazın ilanına yetkili 
olunduğuna dair doğrulama 
yapılacak." dedi.

İkinci el araç sektörünün kayıt 

dışı faaliyetlerin en yoğun 
yaşandığı alanlardan biri 
olduğuna işaret eden Erkoç, 
MASFED olarak bu sorunu 
her fırsatta dile getirdiklerini 
belirtti.

 Erkoç, gerek sektörün kayıt 
altına alınması gerekse haksız 
rekabetin önüne geçilmesi 
için çözüm önerilerinde 
bulunduklarını belirterek, 
şöyle konuştu:

"Ticaret Bakanı'mız Ömer 
Bolat göreve geldiğinde geniş 
çaplı bir toplantı yaptı ve 
bizler de sektörde yaşanan 
aksaklıkları paylaşarak 

kendilerine ilettik. Türkiye'de 
yıllık ikinci el ve sıfır olmak 
üzere toplamda yaklaşık 9 
milyon araç satılıyor. Bugün 
satışların 5'te 1'i bayi, gerçek 
kullanıcı ve yetkili motorlu 
araç satıcıları tarafından 
yapılırken 5'te 4'lük kısmı 
ayaküstü işi yürütenlerce 
gerçekleştiriliyor. Bu 
düzenleme sayesinde sahte 
ilanlarla dolandırıcılıklar 

engellenirken bu 
işi yan meslek 
edinerek kayıt 
dışı ticaret yapan, 
piyasayı haksız yere 
yükselterek fahiş 
artışlara sebep olan 
kişiler de piyasadan 
temizlenecek. 
Dolayısıyla yaşanan 
mağduriyetler 
ortadan kalkacak. 

Uygulamayı ihlal edenlere 
100 bin liraya varan cezai 
işlemlerin uygulanması da 
caydırıcı olacaktır."

TAPU VE İLAN FİYATI 
FARKI TAKİP EDİLECEK

Türkiye Tüm Emlak 
Müşavirleri Federasyonu 
Başkanı Hacı Ali Taylan da 
1 Kasım'dan itibaren ilan 
portallarına sorumluluk 
getiren bir düzenleme 
yapıldığını belirterek, 
"Sayın Bakan yeni bir 
yönetmelik çıkardı, bu 
konuyu çok önemsiyor. O 
köpük fiyatların kalkması, 

sahte ilanların kalkması 
için kimlik doğrulaması ile 
yetki belgesi olmadan hiç 
kimse gayrimenkul ilanı 
veremeyecek. Biz de bunu 
destekliyoruz, Sayın Bakan'a 
da bu desteğimizi ilettik." 
dedi.

 İlan portallarının bu 
sisteme geçişe hazır 
olmasının önem taşıdığını 
vurgulayan Taylan, şunları 
kaydetti:

"İlan portallarının 
altyapılarını buna göre 
ayarlamış olmaları gerekiyor. 
Geçmezlerse büyük ceza 
var. Her bir ilan için 100 bin 
lirayı bulan ceza söz konusu. 
Bu şekilde binlerce ilan var. 
Sektöre düzen geleceğini, 
köpük fiyatların düzeleceğini, 
gayrimenkul fiyatlarının bir 
nebze aşağı doğru düşmeye 
başlayacağını bu yönetmelikle 
göreceğiz. Sahte ilanların 
bu saatten sonra olması söz 
konusu değil. Ayrıca ilan 
fiyatıyla tapu fiyatı arasındaki 
fark da takip edilecek."

Taylan, kimlik bilgilerinin 
emlak portallarında bulunacak 
olması nedeniyle güvenlik 
endişesi taşıdıklarını, bu 
nedenle söz konusu bilgilerin 
Bakanlığa ait bir ara yüzde 
tutulmasını önerdiklerini 
sözlerine ekledi.

TOBB'un ekimde onayladığı 
sanayi kapasite raporu aylık 
bazda yüzde 9.1 arttı
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafından 
ekimde onaylanan sanayi kapasite raporu sayısı, aylık 
bazda yüzde 9.1 artarak 4 bin 896 oldu. Toplam çalışan 
sayısı, ekimde yüzde 4.2 artışla 3 milyon 995 bin 259 
olarak hesaplandı.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB), ekim ayına ilişkin 
sanayi kapasite raporu verilerini açıkladı.

Buna göre, geçen ay onaylanan kapasite raporu sayısı aylık 
bazda yüzde 9,1 artarak 4 bin 896'ya çıktı. Yıllık bazda ise 
yüzde 3,8 azalış kaydetti.

En çok kapasite raporu düzenlenen 5 il, İstanbul (1298), Bursa 
(361), Ankara (307), İzmir (281) ve Konya (248) oldu.

TOBB Sanayi Veri Tabanı'ndaki aktif kapasite raporlarının 
toplam sayısı Ekim 2022'de 94 bin 284 iken geçen ay yüzde 
3,3 yükselerek 97 bin 370'e ulaştı.

Toplam çalışan sayısı da aynı dönemde yüzde 4,2 artışla 3 
milyon 995 bin 259 olarak hesaplandı.

 kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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CHP Süleymanpaşa Belediye Başkan Aday 
Adayı Hasan Aydık’ı Kurumumuzda Ağırladı

Başkanımız Cengiz Günay, CHP Süleymanpaşa Belediye Başkan Aday Adayı 
Hasan Aydık’ı kurumumuzda ağırladı. 

e-ihracatı artırmak için şirketler 
ve siteleri desteklenecek
Elektronik ihracatı 
(e-ihracat) artırmak 
isteyen Türkiye, şirketlerin 
ve e-ticaret sitelerinin 
yurt dışı pazarlarda ve 
pazaryerlerinde satış 
yapabilmesine yönelik 
destekleri uygulamaya 
alacak.

Cumhurbaşkanlığı Strateji 
ve Bütçe Başkanlığınca 
hazırlanan ve TBMM'de 
görüşmeleri devam eden 
2024-2028 yıllarına ilişkin 12. 
Kalkınma Planı'nda ticaret ve 
gümrük hizmetlerine ilişkin 
de önemli hedefler yer alıyor.

Perakende işletmelerin 
kuruluşu, faaliyet süreci 
ve kapanışında gerekli 
başvuru ve diğer işlemlerin 
tek merkezden yapılmasını 
ve sonuçlandırılmasını 
sağlayacak Perakende Bilgi 
Sistemi (PERBİS) uygulamaya 
alınacak. Piyasaya arz edilen 
ürünlerin fiyatlarının anlık 
takibini sağlamaya yönelik bir 
sistem kurulacak.

FAHİŞ FİYAT ARTIŞI VE 
STOKÇULUĞA YAPTIRIM 
AĞIRLAŞTIRILACAK
 
Haksız ticari uygulamalarla 
mücadele etkinleştirilecek, 
fahiş fiyat artışı ve stokçuluk 
yapan firmalara uygulanan 
yaptırımlar ağırlaştırılacak. 
Haksız Fiyat Değerlendirme 
Kurulu tarafından fiyat 

artışlarının altında yatan 
sebepler detaylı olarak 
araştırılacak ve şeffaf şekilde 
kamuoyuyla paylaşılacak.

Markalaşmanın önemine 
ilişkin farkındalık artırılacak, 
başta e-ticaret işletmelerinin 
alan adları olmak üzere 
markalaşmaya yönelik 
çalışmalar desteklenecek.

e-Ticarette güvenin artırılması 
konusunda çalışmalar 
yürütülecek, özellikle coğrafi 
ve kültürel olarak yakın ülke 
ve bölgelerde Türkiye'nin 
pazar payı artırılacak.

e-Ticaret mevzuatı yeni iş 
modellerine uyum sağlayacak 
şekilde güncellenecek. 
e-Ticaret hacminin düşük 
olduğu illere yönelik eğitim, 
tanıtım ve farkındalık 
faaliyetleri yürütülecek.

e-İhracatın artırılması 
amacıyla Türkiye e-İhracat 
Platformu ve e-ihracat 
konsorsiyumları hayata 
geçirilecek, şirketlerin, 
pazaryerlerinin ve perakende 
e-ticaret sitelerinin yurt dışı 
pazarlarda ve pazaryerlerinde 
satış yapabilmeleri 
desteklenecek.

E-İHRACATTA 
HEDEF BÖLGELER 
BELİRLENECEK
 
e-İhracatın artırılması 

amacıyla yakın coğrafyada 
hedef bölgeler ve sektörler 
belirlenerek ürün bazlı 
üretim ve ticareti ortaya 
koyan saha araştırmaları 
ve ihtiyaç analizleri 
gerçekleştirilecek.

e-Ticaret lojistiğinde 
alternatif ve esnek çalışma 
modellerinin de tanınmasıyla 
ihtiyaç duyulan insan kaynağı 
ve depolama kapasitesi 
artırılacak, hızlı teslimatta 
sürdürülebilirlik ve çevre 
politikalarını kapsayacak 
şekilde çevre dostu araçların 
kullanımı teşvik edilecek.

Türkiye'nin rekabet avantajı 
olan bölgelerde ikili ve çok 
taraflı anlaşmalar yoluyla 
e-ticaret pazar payı artırılacak.

Elektronik Ticaret Bilgi 
Sistemi, işletmelerin ve 
tüketicilerin ihtiyaçlarını 
karşılayacak ve yurt dışı 
pazarları da içerecek şekilde 
ürün bazlı ayrıntılı verilerle 
geliştirilecek. Elektronik 
ticarette haksız ticari 
uygulamalara yönelik denetim 
ve inceleme faaliyetleri 
yürütülecek.

Sınır ötesi e-ticarette 
ürünlerin iade alınması 
sürecinin kolaylaştırılmasına 
ilişkin mevzuat düzenlemeleri 
yapılacak ve uygulama 
iyileştirilecek.

e-Ticarette piyasa gözetim 
ve denetimini etkinleştirmek 
üzere sistem kurulacak ve 
ihtiyaç duyulan mevzuat 
düzenleme çalışmaları 
yürütülecek.

e-İhracat gümrük işlemlerinde 
sadeleştirilmeye gidilecek.

DIŞ TİCARET 
İŞLEMLERİNDE 
BLOKZİNCİR 
UYGULAMALARI 
KULLANILACAK
 
Dış ticaret işlemlerinde 
blokzincir ve otomatik 
karakter tanıma (OCR) 
gibi yenilikçi teknolojiler 
kullanılarak kağıtsız ortamda 
gümrük uygulamaları 
yaygınlaştırılacak.

Geleneksel dış ticaret 
modelleriyle kurgulanan dış 
ticaret ve gümrük mevzuatı 
ikiz dönüşüme uyum 
doğrultusunda e-ihracatın 
gereklilikleri de dikkate 
alınarak revize edilecek.

İhracatçıların e-ihracat 
adımlarını öğrenebileceği 

yapay zeka destekli eğitim 
platformlarıyla ihracatçıların 
küresel alıcılara ulaşılabilir 
kılacak ve dijital altyapılarını 
destekleyecek yeni nesil milli 
bir firmadan firmaya (B2B) iş 
platformu hayata geçirilecek.

İhracat işlemlerinde blokzincir 
teknolojisinin kullanılmasına 
ilişkin yürütülen çalışmaların 
Bilgisayarlı Gümrük 
Etkinlikleri (BİLGE) 
Sistemini de kapsayacak 
şekilde geliştirilmesi 
sağlanacak.

e-İhracat süreci başta olmak 
üzere basitleştirilmiş gümrük 
beyanı süreci QR kodu 
uygulamalarıyla ele alınacak.

e-İhracata ilişkin lojistik ağın 
etkin ve verimli kurulması 
sağlanacak.

Bu alanda kargo süreçlerini 
kolaylaştırarak, e-ihracatı 
hızlandırmak ve yurt 
dışındaki gümrükleme 
sürecini kolaylaştırmak için 
gerekli düzenlemeler hayata 
geçirilecek.

Yağlık ayçiçeği üreticilerine 
destek tutarı kilogram 
başına 150 kuruşa yükseldi
Tarımsal desteklemeler 
kapsamında Trakya'daki 
Meriç ve Kuzey Marmara 
havzalarında yetiştirilen 
yağlık ayçiçeği için 
üreticilere ödenecek tutar 
kilogram başına 150 kuruşa 
çıkarıldı.

"2023 Yılında Yapılacak 
Tarımsal Desteklemeler ve 
2024 yılında Uygulanacak 
Sertifikalı Tohum Kullanım 
Desteklerine İlişkin Cumhurbaşkanı 
Kararı'nda Değişiklik Yapılmasına 
Dair Karar", Resmi Gazete'de 
yayımlandı.

Buna göre, 2023 üretim yılında kuru 
şartlarda üretimi yapılan yağlık 
ayçiçeğinde, iklimsel faktörlere bağlı 
olarak verim kaybı yaşanan Edirne, 
Kırklareli ve Tekirdağ sınırları içindeki 
Meriç ve Kuzey Marmara tarım 
havzalarında yağlık ayçiçeği desteği 
kilogram başına 150 kuruş olarak 
ödenecek. Resmi Gazete'nin 15 Eylül 
tarihli sayısında yayımlanan kararda 
tutar 100 kuruş olarak belirlenmişti. 
Böylece üreticiler, ton başına 500 lira 

daha fark ödemesi alacak.

Ayrıca, yağlık ayçiçeği için yeraltı 
sularının yetersiz seviyede ve su 
kısıtı olduğunun Tarım ve Orman 
Bakanlığınca tespit edildiği havzalar 
da "sertifikalı tohum kullanım desteği" 
kapsamına alındı.

Karar, 1 Ocak 2023'ten geçerli olmak 
üzere yürürlüğe girdi.

Kararın hükümlerini Tarım ve Orman 
Bakanı yürütecek. 

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

Bankacılık işlemlerinde uzaktan 
kimlik tespiti için düzenleme
Hazine ve Maliye Bakanlığının Mali Suçları Araştırma Kurulu Genel 
Tebliğinde Değişiklik Yapılmasına İlişkin Tebliği, Resmi Gazete'de 
yayımlanarak yürürlüğe girdi.

Buna göre, ödeme ve elektronik para kuruluşları müşterileriyle sürekli 
iş ilişkisi tesisinde uzaktan kimlik tespitini, Ödeme ve Elektronik Para 
Kuruluşlarının Bilgi Sistemleri ile Ödeme Hizmeti Sağlayıcılarının Ödeme 
Hizmetleri Alanındaki Veri Paylaşım Servislerine İlişkin Tebliğ'de belirlenen 
yöntem ve tedbirler kapsamında gerçekleştirecek. 
               kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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CHP Süleymanpaşa Belediye Başkan 
Aday Adayı Mehmet Sabri Yüce, 
Başkanımız Cengiz Günay’ı Ziyaret Etti 

CHP 
Süleymanpaşa 
Belediye 
Başkan Aday 
Adayı Mehmet 
Sabri Yüce, 
Başkanımız 
Cengiz Günay’ı 
ziyaret etti.

Başkanımız 
Cengiz 
Günay, nazik 
ziyaretinden 
ve hoş 
sohbetinden 
dolayı Yüce’ye 
başarılar diledi. 

Elektrikli otomobil sayısı 
9 ayda 3,5 katına çıktı
Türkiye'de elektrikli otomobil sayısı, kullanımı artan Togg'un 
da katkısıyla 9 aylık dönemde 3.5 katına çıkarak, eylül sonu 
itibarıyla 51 bin 219'a yükseldi.

Türkiye'de eylül sonu itibarıyla trafiğe 
kayıtlı 14 milyon 967 bini aşkın 
otomobilin yüzde 36'sı dizel, yüzde 
33,8'i LPG'li, yüzde 28,2'si benzinli, 
yüzde 1,3'ü hibrit ve yüzde 0,3'ü 
elektrikli araçlardan oluştu.

Son dönemde elektrikli otomobil 
sayısındaki artış ise dikkati çekti. 
Geçen yıl sonunda Türkiye'de elektrikli 
otomobil sayısı 14 bin 552 iken bu yılın 
eylül sonu itibarıyla 3,5 katına çıkarak 
51 bin 219'a ulaştı.

Türkiye'nin otomobili Togg'un yollara 
çıkması ve kullanımının artması, şarj 
istasyonlarının başta şehir merkezleri 
olmak üzere çeşitli noktalarda giderek 
yaygınlaşması elektrikli araçlara talebi 
artırdı.

 YILLIK BAZDA 10 KATI GEÇTİ
 
Eylülde trafiğe kaydı yapılan araçların yüzde 13,3'ünü elektrikli araçlar 
oluşturdu. Geçen yıl eylülde 920 elektrikli aracın kaydı gerçekleştirilirken bu 
yılın aynı ayında sayı 10 katını geçerek 9 bin 832'ye yükseldi.

Geçen yılın ocak-eylül döneminde 4 bin 559 elektrikli araç kaydına imza atıldı. 
Bu yıl aynı dönemde ise bu rakamı 36 bin 710'u buldu. Kaydı yapılan araçların 
yüzde 5,3'ünü elektrikli araçlar oluşturdu.

HİBRİT OTOMOBİLLERİN SAYISI YÜZDE 46,6 ARTTI
 
Elektrikli araçların yanı sıra hibrit yakıtlı otomobillerdeki artış da dikkati çekti. 
Söz konusu otomobillerin sayısı geçen yıl sonunda 134 bin 662 iken bu yılın 
eylül sonu itibarıyla yüzde 46,6 artarak 197 bin 379'a ulaştı.

9 aylık dönemde benzinli, dizel ve LPG'li otomobil sayılarındaki artış ise sınırlı 
kaldı. Bu süreçte benzinli otomobillerin sayısı yüzde 10,7 artarak 4 milyon 225 
bin 583'e, dizel otomobillerin sayısı yüzde 2,5 yükselerek 5 milyon 393 bin 12'ye 

ve LPG'li otomobillerin sayısı yüzde 1,2'lik artışla 5 milyon 64 bin 
414'ye ulaştı.

"TOGG, ELEKTRİKLİ ARAÇ BİLİNİRLİĞİNİ VE 
KULLANIMINI ARTIRDI"
 
Motorlu Araç Satıcıları Federasyonu (MASFED) Genel Başkanı 
Aydın Erkoç, elektrikli araç sayısındaki hızlı artışa ilişkin 
değerlendirmede bulundu.

 Elektrikli araçların içten yanmalı motorların yerini almaya 
başladığını belirten Erkoç, "İsveç, Norveç gibi gelişmiş ülkelerde 
elektrikli araç kullanımı neredeyse yüzde 60-70'lere geldi. Türkiye 
otomobil pazarında da elektrikli otomobil satışları her yıl bir 
önceki yıla göre büyük artış gösteriyor." dedi.

 Son yıllarda elektrikli araç sayılarının pozitif yönlü değişim 
göstermesinin birçok sebebi olduğuna dikkati çeken Erkoç, 
şunları kaydetti: "Öncelikle yerli ve milli otomobilimiz Togg'un 
akıllı teknolojisiyle yüzde 100 elektrikli olması elektrikli araç 
bilinirliğini ve kullanımını artırdı. Diğer yandan dünyaca ünlü 
markaların içten yanmalı motor üretimine son vereceklerini 
açıklaması, elektrikli araçlarda yakıt maliyetinin düşüklüğü ve 
çevre dostu olması tercih edilmesini sağlıyor. Ayrıca elektrikli 
araçlardaki ileri teknoloji ve sürüş konforu da bu otomobillere 
ilgiyi artırıyor."

Erkoç, tüketicilerin yolda aracı şarj için gereken süre, şarj 
istasyonlarının altyapısı ve bulunabilirliği ile menzil gibi bazı 
endişeleri bulunduğuna işaret ederek, "Örneğin, uzun yola giden 
sürücüler bu soru işaretlerinden dolayı elektrikli araçları tercih 
etmeyebiliyor. Otomobil üreticileri özellikle menzil konusunda 
projeler geliştirir ve araç kullanım süresini artırırsa bu araçların 
daha çok tercih edileceğini düşünüyoruz." diye konuştu.

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/
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NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   EKİM      SAYI: 28

Lisanssız güneş enerjisi proje başvuruları 35 bin megavata ulaştı
Enerji Piyasası Düzenleme 
Kurumu (EPDK) Başkan 
Yardımcısı Hacı Ali 
Ulutaş, 2019'a kadar 7 
bin-7 bin 500 megavat olan 
lisanssız güneş enerjisi 
proje toplamının şu an 35 
bin megavata ulaştığını 
bildirdi.

Enerji Piyasası Düzenleme 
Kurumu (EPDK) Başkan 
Yardımcısı Hacı Ali Ulutaş, 
Güneş Enerjisi ve Enerji 
Depolama Semineri’nin 
açılışında yaptığı 
konuşmada, Türkiye'nin 
enerji alanında geleceğinin 
güneş olduğunu söyledi.

Lisanssız elektrik üretimi 
sürecinin 2019'dan 
itibaren değişmesiyle, 
enerji sektörünün odak 
noktalarından birinin güneş 
enerjisi olduğunu dile getiren 
Ulutaş, "Rüzgar enerjisi de 
bunun beraberinde gelmiştir. 
EPDK Başkanımızın 
bir sözü vardır. Sıklıkla 
medyada da yer alır. 
Sırtımızı güçlü esen rüzgara 
verecek, yüzümüzü de her 
daim güneşe döneceğiz." 
diye konuştu.

Ulutaş, gerçekleştirilen 
düzenlemelerle lisanssız 
elektrik üretiminin özellikle 

sanayici için büyük 
avantajlar sağladığını 
belirterek, şöyle devam etti: 
"Lisanssız tesis kurmasının 
sanayicinin elektriğini 
kendi üretip yeşillendirmesi 
anlamına geliyor. Hem 
karbon vergisi gibi 
sınırlamalardan kurtulmuş 
oluyor. Türkiye’nin elektrik 
şebekesinde ise puant 
talebinde ya da yükündeki 
elektrik tüketimi düştüğü 
için elektrik fiyatlarına da 
pozitif yönde etki ediyor. 
2019'a kadar 7 bin-7 bin 500 
megavat olan lisanssız güneş 
enerjisi proje toplamı şu an 
35 bin megavata ulaştı."

Depolamalı yenilenebilir 
enerji santrallerinin 
de yenilenebilir enerji 
kaynaklarının kullanılmasını 
artırması açısından yeni 
bir metot olarak ortaya 
çıktığını vurgulayan 
Ulutaş, "Almış olduğumuz 
270 bin megavatı geçen 
depolamalı yenilenebilir 
enerji başvuruları aslında 
yenilenebilir enerji 
yatırımcılarının bu alandaki 
beklentisini göstermesi 
açısından önemli. Başarı 
hikayesini kağıt üzerinde 
değil de sahaya yansıtma 
noktasına geldik." 
değerlendirmesinde bulundu.

"GÜNEŞ ENERJİSİ 
KÜRESEL ELEKTRİK 
TALEBİNİN YÜZDE 
4,5'İNİ KARŞILIYOR"
 
Ankara Sanayi Odası 
(ASO) Başkanı Seyit 
Ardıç da dünyada temiz 
enerji dönüşümünün son 
yıllarda artış gösterdiğini 
vurgulayarak, "Bu geçişte 
güneş enerjisinin müthiş 
bir potansiyeli var. Güneş 
enerjisi halihazırda küresel 
elektrik talebinin yüzde 
4,5'ini karşılıyor. Bu oran 
düşük görünüyor fakat 
son yıllarda güneş enerjisi 
yatırımlarında yaşanan 
patlama oldukça umut vaat 
edici." dedi.

Geçen yıl küresel ölçekte 
yüksek miktarda güneş 
enerjisi kurulumunun 
gerçekleştiğinin altını çizen 
Ardıç, güneş enerjisinden 
elektrik üretiminde teravat 
eşiğinin aşıldığını anımsattı.

Ardıç, bir önceki yıla 
göre yüzde 45 daha fazla 
güneş enerjisi kapasitesi 
sağlandığına işaret ederek, 
şöyle konuştu: "Bu yılın 
ilk aylarındaki olumlu 
piyasa gelişmeleri de 
yılsonuna kadar şebekeye 

yüzde 43'lük bir büyümeye 
eşit yeni güneş enerjisi 
ekleneceğine işaret ediyor. 
Türkiye'de yenilenebilir 
enerji santrallerinin elektrik 
üretimindeki payı Eylül 
2023'te yüzde 39 seviyesinde 
gerçekleşti. Rüzgar ve güneş 
enerjisi santrallerinden elde 
edilen elektriğin toplam 
üretilen elektriğe oranı da 
yaklaşık yüzde 23 oldu."

Ardıç, yenilenebilir 
enerjiden elektrik üretiminde 
Türkiye'nin birçok gelişen 
ekonomiye kıyasla daha 
iyi bir konumda olduğunu 
vurgulayarak, "Yenilenebilir 
enerjiden elektrik üretim 
oranını çok daha yukarılara 
çekmemiz gerekiyor. Enerji 
sektörü en fazla yatırım 
yapılan alanların başında 
geliyor. Firmaların enerji 
fiyatlarındaki artışlardan 
etkilenmemek, kendi 
enerjisini üretmek için 
başlattıkları bu süreç, 
iklim krizinin getirdiği 
sorunlarla baş etmek için 
çevreye duyarlı üretimin öne 
çıkmasıyla daha da arttı." 
ifadelerini kullandı.

"GÜNEŞ VE RÜZGARDA 
DEPOLAMA KRİTİK 
ÖNEM TAŞIYOR"
 

Güneş Enerjisi Sanayicileri 
ve Endüstrisi Derneği 
(GENSED) Yönetim 
Kurulu Başkanı Tolga 
Murat Özdemir de iklim 
değişikliğiyle dünyanın 
geleceğinin yeniden 
tasarlandığını söyledi.

Elektrikli araçların 
kullanımının günden 
güne arttığını ve bunun 
2030’lu yıllarda Türkiye'nin 
şebekesini zorlayabileceğini 
ifade eden Özdemir, 
şebekenin zorlanmaması 
için güneş enerjisi ve enerji 
depolamasının önemli bir rol 
oynayacağını dile getirdi.

Enerji depolamasının 
yenilenebilir enerji 
kaynaklarından elektrik 
üretmenin bir garantisi 
olduğunu aktaran Özdemir, 
"Güneş ve rüzgarı özellikle 
alternatif enerji kaynağı 
olmaktan çıkarıp bir baz 
enerji kaynağı yapabilmek 
için tek çare enerji depolama. 
Güneş ve rüzgarda depolama 
kritik önem taşıyor. Biz de 
derneğimizin düzenlediği 
seminerlerimizde sadece 
güneş enerjisini değil 
depolamayı da anlatıyoruz." 
diye konuştu.

Tekirdağ'da çiftçilerin 
buğday ekim mesaisi başladı
Tekirdağ'da çiftçiler, beklenen 
yağışların düşmesinin ardından 
tarlalarına buğday tohumlarını 
ekiyor.

Tekirdağ Ziraat 
Odası Başkanı 
İmdat Saygı, 
gazetecilere yaptığı 
açıklamada, son 
yağmurların 
çiftçileri 
sevindirdiğini 
söyledi.

Üreticilerin uzun 
süre ekim yapmak 
için yağmurları 
beklediğini ifade 
eden Saygı, şöyle konuştu:

"Yağmurlarla Tekirdağ'da 
metrekareye 30 kilogram bir 
yağış düşmüş oldu. Yağmurların 
ardından zamanı geldiği için 
buğday ekimleri başladı. 
Yağmurdan önce kuru toprağa da 
buğday ekenler oldu. Yağmurlarla 

birlikte şu an toprak tavında ekim 
için. İnşallah bu yağmurların 
devamını bekliyoruz. Şu anda 
yağmuru konuşmamız biraz erken 
ama inşallah gelecek aylarda 

yağmurlar gelirse buğdayda 
geçmiş sezon yaşadığımız 
sıkıntımızı atlatacağız."

Yağcı Mahallesi muhtarı ve çiftçi 
Mehmet Katırcı da bin dekar 
alanda ekim yapacağını anlattı.

Kuraklığın bu yıl bütün üreticileri 

etkilediğini belirten Katırcı, 
"Lokal yağmurların yağmasıyla 
tatmin edici olmasa da kasım 
ayı geldiği için ekimlerimize 
başladık. Kışlık ürünlerimiz 

buğday ve arpanın 
ekimini yapıyoruz. 
Kurak bir yıl geçiriyoruz. 
Küresel ısınmadan dolayı 
ülkemizde ve dünyada 
kuraklık etkili oluyor. 
Ayçiçek ektiğimiz 
yerlerimizi bu yıl buğday 
için hazırladık ve ekime 
başladık. İnşallah bu yıl 
yağışlı bir sezon olmasını 
temenni ediyoruz. Bütün 
çiftçilerimiz için güzel 
bir yıl olur inşallah. 

Yağmurun ardından tüm hızıyla 
ekimlerimizi yapıyoruz." diye 
konuştu.

Bu yıl kentte 2 milyon dekar 
alanda buğday ekimi yapılması 
bekleniyor.

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/

kaynak: www.istanbulticaretgazetesi.com/


